

التسجيل للاجتماع



الموضوع تحويل نظم الغذاء من أجل الصحة والإنصاف والاستدامة

الوصف سيعقد الأمين العام للأمم المتحدة قمة نظم الغذاء في أيلول/ سبتمبر 2021.

تمس نظم الغذاء كل جانب من جوانب الوجود البشري وترتبط ارتباطاً وثيقاً بصحة الإنسان والحيوان والأرض والمياه والمناخ والتنوع البيولوجي والاقتصاد. ومع ذلك، فإن الكثير من نظم الغذاء في العالم تفشل على مستويات متعددة. يواجه البرلمانات والبرلمانيون تحدياً للمساهمة بشكل أكثر فعالية في إدارة نظم الغذاء، بما في ذلك حماية الحق في الغذاء، وتنظيم مشاركة مختلف أصحاب المصلحة والمؤسسات والعمليات على طول سلسلة الإمداد الغذائي، وتعزيز الوصول العادل إلى الخدمات الصحية. والوجبات الغذائية المستدامة. وسيحدد الاجتماع نقاط الدخول للعمل البرلماني لضمان أن إنتاج الغذاء ومعالجته وتوزيعه واستهلاكه يستجيب لمتطلبات الصحة والإنصاف والاستدامة. وستكون نتائج الاجتماع مفيدة في العملية التحضيرية لقمة نظم الغذاء للأمم المتحدة.

سيُعقد الاجتماع بشكل افتراضي، وسيكون الاجتماع متاحاً لجميع البرلمانات والكادر البرلماني. إن لغات المتوفرة في الاجتماع الإنجليزية والفرنسية والإسبانية (ترجمة فورية).



Inter-Parliamentary Union
For democracy. For everyone.



التوقيت 23 حزيران/ يونيو 2021 عند الساعة 03:00 بعد الظهر في أمستردام، برلين، روما، ستوكهولم،

فيينا

الاسم الأخير *

الاسم الاول *

تأكيد عنوان البريد الإلكتروني *

عنوان البريد الإلكتروني *

البرلمان / المنظمة *

الوظيفة/ المسمى الوظيفي *

الجنس *

البلد *

الفئة العمرية *

* معلومات مطلوبة

ستتم مشاركة المعلومات التي تقدمها عند التسجيل مع صاحب الحساب والمضيف ويمكن استخدامها ومشاركتها من قبلهما وفقاً لشروط وسياسة الخصوصية الخاصة بهما.



تسجيل



Meeting Registration



Topic Transforming food systems for health, equity, and sustainability

Description The United Nations Secretary-General will convene a Food Systems Summit in September 2021. Food systems touch every aspect of human existence and are intricately connected to human and animal health, land, water, climate, biodiversity, and the economy. However, too many of the world's food systems are failing at multiple levels. Parliaments and parliamentarians are challenged to contribute more effectively to the governance of food systems, including the protection of the right to food, the regulation of the different stakeholders, institutions and processes involved along the food supply chain, and the promotion of equitable access to healthy and sustainable diets. The meeting will identify entry points for parliamentary action to ensure the production, processing, distribution and consumption of food responds to health, equity and sustainability imperatives. The outcomes of the meeting will inform the preparatory process of the UN Food Systems Summit.



Inter-Parliamentary Union
For democracy. For everyone.

The meeting will be open to all parliamentarians and parliamentary staff. The working languages will be English, French and Spanish (simultaneous interpretation)

Time Jun 23, 2021 03:00 PM in [Amsterdam](#), [Berlin](#), [Rome](#), [Stockholm](#), [Vienna](#)

First Name*

Last Name*

Email Address*

Confirm Email Address*

Function / Job Title*

Parliament / Organization*

Country*

Gender*

Age group*

* Required information

Information you provide when registering will be shared with the [account owner](#) and host and can be used and shared by them in accordance with their [Terms and Privacy Policy](#).

Register

